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Republika e Kosovës 
Republika Kosova-Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština - Assembly 

 

 

  VI . Saziv  

Prolećna sesija  
Komisija za unutrašnje poslove, bezbednost i nadgledanje Bezbednosne snage Kosova  
Sednica br. 21 

Priština, dana  10.07. 2018,  u 11:00 časova  
Zgrada Skupštine, sala  N-225 

 

 

 

Z A P I S N I K 

 
Na sednici su učestvovali:  Haxhi Shala, predsednik,  Rexhep Selimi, prvi zamenik predsednika 

Zoran Mojsilović, drugi zamenik predsednika Fatmir Xhelili, Muharrem Nitaj, Xhelal Sveçla, 

Fadil Beka, članovi.  
 

Odsutni: Ramiz Kelmendi, Aida Dërguti, Ismet Beqiri i  Bahrim Shabani. 

 

 

Podržno osoblje Komisije: Nur Çeku i Zarë Aliu. 

 

Sednici je predsedavao, Haxhi Shala, predsednik Komisije. 

 

Za ovu sednicu je predložen sledeći:  
 

                                                          Dnevni red 
 

 

 

Tekuća pitanja 
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Predsednik -  je konstatovao da su ispunjeni uslovi za rad i otvorio je sednicu.    

 

 
Predsednik -   je rekao da u vezi pitanja za koje je sazvana sednica, rekao je da od poslednjeg 

susreta kojeg je imao sa Predsednikom Skupštine zatraženo je da svi nacrti zakoni koji su  u 
evropskoj agendi procesiraju što pre, ali budući da Komisija nema takve zakone, zahtevao je od 
radne grupe da nadgledanje Zakona o PIK-u, završi što pre.  Takođe je naglasio  da jedan artikal 

koji je obavljen  u portalu „Koha net“ o nalazima tokom nadgledanja Zakona o PIK-u, naglasio 

je da moramo biti pažljivi kao članovi  komisije o našim izjavama bez  završetka procesa 
nadgledanja i glasanje izveštaja sa preporukama u Komisiji. 

 

Rexhep Selimi  -  je istakao da što se tiče radne grupe o nadgledanju Zakona PIK-a, obavljen je 

dobar posao i da smo saslušali u radnoj grupi preko  20. zvaničnika. Takođe je naglasio da tokom 
ovog vremena razrešen je i  načelnik PIK-a, zbog toga smatram da radna grupa treba nastaviti 

rad i da obavlja blagovremeno. Dok što se tiče izjavama u medijama, naglasio je  da je izjavio 
ista pitanja kao u plenarnoj sednici Skupštine što se tiče razvoja u PIK. Dok je rekao da ukoliko 
se zahteva od komisije da se okonča rad radne grupe, to može se okončati, ali  postoje potrebe da 
ne treba imati žurbi za to.  
 

Muharrem Nitaj -   u vezi radne grupe o nadgledanju zakona PIK-a naglasio je da smo dobro 

postupili  i da su  intervjuisani mnogi zvaničnici, takođe je predložio da materijali i nalazi budu 

podeljeni svima u komisiji. 

 

Fatmir Xhelili  -  je istakao da je radna grupa završila svoj rad u prethodnoj nedelji, ali je 
sugerisan od predsednika da zbog procesa članstva Kosova u INTERPOL,  da se odlaže za 

naknadno vreme. Takođe je naglasio  da nalazi radne grupe  tokom procesa nadgledanja mogu 
uticati na zaustavljanje pojedinih negativnih pojava u PIK ili Policiju Kosova. Takođe je naglasio 
da  re-organizacija strukture koja je izvršena u okviru PIK-a, bila nezakonita i da je bilo 

tendencije za promenu čitave strukture, gde su izvršene promene pozicije direktora koji  su 
glumili i da su izvršili na vremenskom periodu tokom mandata. Takođe je naglasio da uticaj 
zvaničnika PIK-a u policiji Kosova nije potrebna u trenutku zapošljavanja u PIK-u. Dok što se 
tiče  deklaracija u medijima, naglasio je da pojedine deklaracije poslanika, ali  analista su oštetili 
proces dijaloga sa srpskom državom, tako su bile izjave i u vezi  transformisanja BSK-a u 

Oružane snage, kada je imala uticaj i napuštanje BSK-a pojedinih pripadnika srpske zajednice, 

ne isključujući ni pritisak mafioznih grupa. Zbog toga je naglasio da ukoliko bi izjave bile 

odmerene  i bez patriotskih boja bili bi uspešni, ali je takođe je dodao da ne smatra  hitno pitanje 

okončanje izveštaja o nadgledanju zakona PIK-a a isto treba usvojiti  tokom jesenske sesije.  

 

Xhelal Sveça -   pozivajući se radu radne grupe o nadgledanju zakona PIK-a, dodao je tokom 

rada naišli na pojedina kršenja i predložio je da u takvim slučajevima, dobro bi bilo  da se 
obratimo službenim dopisom rukovodiocima institucije da izveštavaju  i da detaljno informišu u 
vezi s tim. Takođe je naglasio da tokom rada  radna grupa  postojale su  tendencije za ometanja 
rada radne grupe. 
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Rexhep Selimi -  u vezi rada radne grupe je naglasio  da postoji dilema kada je naj povoljnije 

vreme  da se glasa o ovom izveštaju i koji će biti  uticaj ovog izveštaja sa preporukama, dodajući 
da bilo bi dobro  kada bi izveštaj sa nalazima  imali na raspolaganju institucija kako bi izabrala 

novog  načelnika, ali ne može se izdvojiti jer još nije izglasan u komisiji, i naveo je da prvi deo 
septembra biće naj povoljnije vreme za glasanje ovog izveštaja sa preporukama. Dok što se tiče  
izjavama o pojedinim slučajevima gde je kršen zakon i naišli smo na nepravilnosti, istakao je da 
one ne ometaju proces članstva u INTERPOL, budući da je ovaj posao u korist institucije. 

 

Predsednik   -  je istakao da je vrlo značajno da se ne daju izjave u ime  Komisije pre završetka 
rada radne grupe.  

 

Rexhep Selimi  - je naglasio da naj osetljiviji   su deklaracije u vezi transformisanja BSK-a,  

budući da takve izjave oštećuju tog procesa. Dok današnjeg susreta smatram   kao korisnim kako 
bi vodili raspravu o tekućim pitanjima. Dok što se tiče izveštaja  o nadgledanju Zakona PIK-a, 

naglasio je da treba pogledati mogućnost ukoliko je moguće da konkurs za  načelnika PIK-a 

bude odložen  do glasanja izveštaja sa preporukama, smatram da je korisno uzeti  u obzir ove 
preporuke.  

 

Muharrem Nitaj – u vezi mišljenja o odlaganju konkursa, naglasio je da Komisija ne može 
uticati, ali može dostaviti pojedine nalaze  radi informisanja ministarstva  pre nego što bude 
izabran načelnik PIK-a.  

 

Fatmir Xhelili  -  je naglasio da ne smatra  mešanje ukoliko bi napisali služben dopis i da se 
obratimo Premijeru i Ministru unutrašnjih poslova, kako bi oni bili obavešteni o dosadašnjim 
razvojima u PIK. 

 

Predsednik -  je naglasio da smatra da je pozitivna  saglasnost za dostavljanje službenog dopisa,  
radi obaveštenja  Ministra Unutrašnjih poslova i Premijera u vezi sa nalazima i pozitivnim  
preporukama tokom procesa izbora  načelnika PIK-a.  

 

Predsednik -  smatram da ovom tačkom sednica je završena. 
 
Sednica je završena u  10:30 časova.  
   

Pripremila:   

Jedinica za podršku Komisije   Predsednik Komisije,  

 __________________  

     Haxhi Shala 
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